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مجیدی خطاب به بازیکنان استقلال: جدی باشید
س�رمربی تیم فوتبال اس�تقلال تهران خطاب به بازیکنانش، گفت: با تمرکز بالا و 

جدی باشید تا برای حضوری موفق در فصل جدید مسابقات، آماده شویم.
به گزارش ایرنا؛ اولین تمرین تیم فوتبال اس��تقلال بعد از چند روز استراحت بازیکنان، در 

مجموعه انقلاب آغاز شد.
در ابتدای این تمرین، فرهاد مجیدی س��رمربی اس��تقلال دقایق��ی برای بازیکنان صحبت 
کرد و از ش��اگردان  خود خواس��ت تا ب��ا تمرکز و جدیت خود را ب��رای رقابت های لیگ برتر 

آماده کنند.
تمرین در حالی آغاز شد که هواداران زیادی برای گرفتن عکس یادگاری با اعضای تیم در 

محل تمرین حضور داشتند.
تیم فوتبال اس��تقلال که چند روز قبل با شکست مقابل الهلال عربستان از لیگ قهرمانان 

آسیا حذف شد، درگیر حواشی زیاد مدیریتی بوده است.

 سجادی: زندگی نامه ورزشکارانی چون 
»زهرا نعمتی« باید در مدارس تدریس شود

»زهرا نعمتی« بانوی کماندار کشورمان و قهرمان پارالمپیک ریو و توکیو با حضور 
در وزارت ورزش و جوانان با »سیدحمید سجادی« دیدار و گفت وگو کرد.

به گزارش ایرنا؛ وزیر ورزش و جوانان در این دیدار با اش��اره به افتخارآفرینی زهرا نعمتی 
در مس��ابقات پارالمپیک و اینکه جدیدا عضو فدراس��یون جهانی ش��ده است، اظهار داشت: 
زندگی نامه و مراحل موفقیت ورزش��کارانی چون نعمتی باید در مدارس تدریس ش��ود، هم 
اینکه افتخارآفرینی های قهرمانان ما در تاریخ ماندگار باشد و هم نوجوانان و جوانان کشور با 

شناخت این افراد انگیزه لازم برای موفقیت در کارهای خود را به دست آورند.
زهرا نعمتی بانوی کماندار کش��ورمان نیز با تش��کراز وزی��ر ورزش و جوانان به خاطر نگاه 
ویژه ای که به ورزش قهرمانی و همچنین ورزش معلولین دارند، گفت: ۱۳ س��ال اس��ت که 
در رش��ته خودم رکورددار هس��تم و چند بار توانس��تم این رکورد را جابه جا کنم. همه سعی 
و تلاش من این اس��ت که برای کش��ورم افتخارآفرینی کنم. با توجه به اینکه در فدراس��یون 
جهانی عضو شده ام جدیت لازم را دارم که از این فرصت برای کمک به رشته تیروکمان برای 

ورزشکاران کشورم استفاده کنم.

»مرادی« خطاب به بانوان وزنه بردار: 

کنار شما هستیم و حمایت می کنیم
رییس فدراس�یون وزنه برداری در دیدار با اعضای تیم های ملی زنان ایران، گفت: 
هش�ت ماه دیگر بازی های آس�یایی و ۲ سال و اندی بعد المپیک را خواهیم داشت. 

من به شما امیدوارم و همه گونه کنار تیم های بانوان ایستاده ام.
ب��ه گ��زارش ایرنا،»علی مرادی« در دیدار امروز با اعضای تیم ه��ای ملی زنان ایران با بیان 
اهمیت تاریخ سازی بانوان در ورزش وزنه برداری، اظهارداشت: اولین مدال المپیک کشور را 
جعفر سلماسی گرفتند ولی اولین مدال طلای المپیک برای کشورمان توسط محمد نصیری 
بدس��ت آمد، این افراد در تاریخ ورزش ماندگار ش��دند. من در چهره تک تک شما توانایی و 

لیاقت را می بینم که در بخش بانوان افتخارآفرینی کنید.
وی افزود: از روزی که ایوانف را برای مربیگری به ایران آوردیم، از صبح تا شب تلاش می 
کرد، قبل از ورزش��کاران و کمک مربیان در س��الن بود. از ابتدا جدیت داشت و کنار ایشان، 
خورش��یدی حضور داش��ت که الان این تجارب را می تواند به عنوان مش��اور فنی، به بانوان 

منتقل کند.
ریی��س فدراس��یون در پایان خط��اب به اعضای تیم ه��ای نوجوانان و امید کش��ور گفت: 
توانمن��دی خ��ود را به دنیا اثبات کنید. با همین انگیزه بالا در مس��ابقات به آنچه شایس��ته 

شماست، برسید. مردم احترام ویژه ای برای ورزشکاران زن قائل هستند.

بنزما: هر بازی در لالیگا یک فینال است
مهاجم رئال مادرید از پیروزی برابر والنس�یا خوشحال است و تیمش را شایسته 

کسب سه امتیاز دانست.
ب��ه گزارش ایس��نا و به نقل از الموندو، رئال مادری��د در هفته پنجم رقابت های لالیگا یک 
پیروزی ارزشمند را به دست آورد. رئال در این بازی خارج از خانه با نتیجه دو بر یک والنسیا 

را شکست داد تا با ۱۳ امتیاز در صدر جدول رده بندی قرار گیرد.
بنزما که گل پیروزی رئال را در دقیقه 89 به ثمر رس��اند گفت: شایس��ته کسب سه امتیاز 
بودیم. پیروزی مهم را کس��ب کردیم. همه بازیکنان در کس��ب پیروزی نقش داش��تند. این 

پیروزی متعلق به  همه است.
او ادامه داد: من در وضعیت خوبی به س��ر می ب��رم. امیدوارم که این بازی های خوب ادامه 
داش��ته باش��د. مهم ترین چیز کسب پیروزی بود. هنوز زود اس��ت که درباره قهرمان صحبت 
ک��رد. در لالیگا هر بازی حکم یک فینال را دارد. ما امش��ب پیروز یک فینال ش��دیم و باید 

خوشحال باشیم.

گروه بندی لیگ فوتبال ساحلی زنان انجام شد
گروه بن�دی لی�گ فوتبال س�احلی زنان برگ�زار ش�د و تیم ها در دو گ�روه قرار 

گرفتند.
به گزارش ایسنا، سیزدهمین دوره لیگ فوتبال ساحلی زنان قرار است از ۷ مهر در دو گروه 

برگزار شود و ۱۰ تیم برای کسب عنوان قهرمانی به رقابت با یکدیگر بپردارند.
تیم های حاضر در دو گروه شمال و جنوب قرار گرفته اند. پردیس فردوس خراسان جنوبی، 
نماینده مازندران، پیکان تهران، عقاب زاگرس کرمانش��اه و ملوان بندر گز در گروه شمال به 
میزبان��ی بندر گز گلس��تان رقابت می کنند. دیدارهای گروه جنوب ه��م به میزبانی یزد بین 
تیم های ذوالفقار جم بوش��هر، نماینده هرمزگان، خاتون بم، شهرداری چلیچه و نماینده یزد 

برگزار خواهد شد.
در پای��ان دور مقدمات��ی دو تیم برتر هر گروه به مرحله نهایی صعود می کنند که در تاریخ 

۱8 یا ۱9 مهر برگزار می شود.
در این دوره از مسابقات برای اولین بار است تیم پیکان که در بخش فوتبال مردان تیمداری 

می کند به لیگ فوتبال ساحلی زنان نیز وارد شده است.

نیمار: نیاز به پختگی بیشتر داریم
مهاجم پاری س�ن ژرمن از پیروزی برابر لیون خوش�حال است اما اعتراف کرد که 

تیمش نیاز به کسب تجربه بیشتر دارد.
به گزارش ایسنا و به نقل از اکیپ، پاری سن ژرمن ششمین پیروزی پیاپی خود را در لیگ 
فرانسه به دست آورد و توانست با نتیجه دو بر یک لیون را شکست دهد تا با اقتدار در صدر 

جدول رده بندی قرار گیرد.
نیمار بعد از بازی گفت: باید به هر شکلی که بود پیروز می شدیم. با یک گل عقب افتادیم 
ام��ا ب��ا تلاش زیادی جب��ران کردیم و در نهایت پیروز ش��دیم و به همین خاطر خوش��حال 

هستیم.
او ادامه داد: در فصل جاری 4 بازی انجام داده ام و بازی به بازی در حال بهتر شدن هستم. 
از نظر بدنی در ش��رایط خوبی به س��ر می برم. مهم کس��ب پیروزی بود که به آن دست پیدا 

کردیم. باید به عنوان یک تیم پخته تر شویم و در بازی های بعدی بهتر ظاهر شویم.
نیمار در پایان گفت: از بازگش��ت هواداران به ورزش��گاه ها خوش��حال هس��تیم. پر شدن 

ورزشگاه و تشویق هواداران زیبا بود. باید برای عملکرد بهتر تلاش خود را بیشتر کنیم.

شکست فولاد مقابل خیبر 
تیم فوتبال فولاد خوزس�تان در یک بازی تدارکاتی مقابل خیبر خرم آباد مغلوب 

شد.
ش��اگردان عبدالله ویس��ی در چهارمین بازی تدارکاتی خود به مصاف خیبر خرم آباد رفتند 
ک��ه باوجود خلق موقعیت گلزنی و همچنین از دس��ت دادن ی��ک ضربه پنالتی، در نهایت با 

یک گل شکست خوردند.
به گزارش ایس��نا، عبدالله ویسی در این بازی که در زمین شماره ۲ ورزشگاه آزادی برگزار 
شد، در هر نیمه با ترکیب متفاوتی تیمش را روانه میدان کرد و  نسبت به بازی اخیر مقابل 

گل گهر، به جوانان بیشتری فرصت بازی داد.
همچنین سه خارجی فولاد که به تازگی به ایران برگشته اند، در بازی امروز غایب بودند.

اردوی تهران فولاد با انجام یک بازی تدارکاتی مقابل ذوب آهن به پایان می رسد.

سرپرس�ت تی�م فوتب�ال اس�تقلال درب�اره 
هزینه های انجام شده در اردوی آبی پوشان در 

شهر دوبی توضیحاتی ارائه داد.
به گزارش ایسنا و به نقل از باشگاه استقلال، بهرام 
امیری، سرپرس��ت تیم فوتبال اس��تقلال در واکنش 
به ش��ایعات ایجاد ش��ده پیرامون هزینه های اردوی 
اس��تقلال در کش��ور امارات گفت: بر اس��اس منابع 
درآمدی از محل ترانس��فر مهدی قای��دی، در زمان 
حضور در کش��ور امارات ب��ا حضور آقایان مظلومی و 
قیم، مبلغ ۲۵۰ هزار دلار را از نماینده ای که وظیفه 

دریافت پول را داشت، دریافت کردیم.
وی ادام��ه داد: بر اس��اس قرارداد منعقد ش��ده با 
باشگاه الوصل که از قبل تنظیم شده بود و با توجه به 
میزبانی باش��گاه استقلال، پرداخت هزینه های اجازه 
زمین مس��ابقه، اجاره زمین تمرینی، ترانسپورت دو 
تیم اس��تقلال و الهلال ب��ه مدت ۴ روز به عدد ۱۱۰ 

هزار دلار توافق شده بود.
بهرام امیری در ادامه تصریح کرد: همچنین کاروان 
اس��تقلال در این سفر شامل ۴9 نفر بود که به دلیل 
پاندم��ی کرونا و قوانین AFC برای هر نفر یک اتاق 
در نظ��ر گرفته ش��ده بود. همچنین ی��ک اتاق برای 
ماس��اژ و یک اتاق برای انبار وسایل تدارکات اردوی 
اس��تقلال در نظر گرفته ش��د. همچنین هزینه های 
صبحانه، نهار، ش��ام و خشکشویی البسه بازیکنان در 
هتل ۵ س��تاره، به میزان 8۰ ه��زار دلار مورد توافق 
قرار گرفت��ه و قراردادی در این ب��اره تنظیم و امضا 

شده بود.
سرپرس��ت تیم فوتبال اس��تقلال در بخش بعدی 

صحب��ت های خ��ود گفت: رقم ۲۰ ه��زار دلار بابت 
هزینه اس��کان و ترانس��پورت تیم داوری، مسئولان 
AFC و تیم پزش��کی نیز به ص��ورت جداگانه بعد از 

عقد قرارداد، پرداخت شد.
امیری در ادامه با اشاره به طولانی تر شدن اردوی 
اس��تقلال از پیش بینی اولی��ه به مدت ۵ روز، گفت: 
ق��رارداد اولیه ما به مدت ۴ ش��ب بود ام��ا به دلیل 
طولانی تر ش��دن اردو، ق��رارداد متممی با باش��گاه 
الوصل برای ترانس��پورت اس��تقلال و اج��اره زمین 
تمری��ن و همچنین تس��ت کرونای الزام��ی تمامی 

مسئولان برگزاری مسابقه که تعداد آنها ۱۶۰ نفر بود 
و باید ۴8 ساعت قبل از شروع مسابقه انجام می شد، 
منعقد ش��د که ۱9۵۰۰ دلار مبلغ آن بود. همچنین 
بر اساس قوانین کشور امارات ۵ درصد مالیات به این 
ارقام باید اضافه شود که در نهایت هزینه های باشگاه 

استقلال تقریبا ۲۴۰ هزار دلار شد.
سرپرست اس��تقلال در بخش بعدی صحبت های 
خود گفت: هتل باش��گاه الهلال عربستان با توجه به 
تصمیمی که اتخاذ ش��د بر عهده این باش��گاه بود و 
همچنی��ن به دلیل ورود این تیم ۴8 س��اعت قبل از 

ش��روع مسابقه به دبی و تس��ت کرونا فرودگاهی که 
انجام ش��د، برای تس��ت کرونای این تیم هزینه ای 

پرداخت نکردیم.
بهرام امیری درباره استفاده از درآمدهای استقلال 
نزد کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت: برای استفاده از 
درآمد بلاک شده نزد کنفدراسیون فوتبال آسیا، یک 
تفاهم نامه با باشگاه الوصل امضا کردیم و درخواست 
کردی��م هزینه های اس��تقلال از منابع بلاک ش��ده 
درخواس��ت ش��ود که این موضوع زمان ب��رد اما در 

نهایت انجام شد.
سرپرست اس��تقلال در ادامه گفت: مبلغ ۱۰ هزار 
دلار ب��رای پول توجیب��ی کاروان اس��تقلال در نظر 
گرفته ش��د که این عدد میان ۴9 نفر تقس��یم شد. 
مبلغ پیش پرداخت را نیز به آقای پین بابت قرارداد 
ایشان پرداخت کردیم و همچنین یک مرحله نیز به 
پیش��نهاد دکتر آبادی تس��ت کرونا انجام گرفت که 
در نهایت کرونای دو نفر مثبت ش��د. در نهایت مبلغ 
۱۲۰ هزار دلار به باش��گاه اس��تقلال در شهر تهران 
تحویل داده ش��د و همچنین مقرر شد پس از واریز 
هزینه های باش��گاه از س��وی AFC، عدد ۶۴ هزار 
دلار که نزد باشگاه الوصل، هتل ماریوت محل اقامت 
تیم و هت��ل محل اقامت تیم داوران به عنوان ودیعه 

گذاشته شد، به باشگاه استقلال بازگردانده شود.
باشگاه اس��تقلال اعلام می کند به دلیل اصرار یک 
س��ایت خاص به انتشار اخبار دروغ و کذب به جهت 
تش��ویش اذهان عمومی ک��ه در هفته های اخیر نیز 
بارها تکرار ش��ده اس��ت، از طری��ق واحد حقوقی در 

مراجع قضایی شکایت خواهد کرد.

ریحانه مبینی می گوید در ماجرای اختصاص تنها سهمیه 
دوومیدان�ی زن�ان ایران در المپیک توکی�و به فردی دیگر 
ناراحت شده اما تلاش کرده تا با حفظ انگیزه روی تمرینات 

خود تمرکز کند.
به گزارش ایس��نا، ریحان��ه مبینی پرنده دوومیدان��ی ایران در 
دومین مرحله از مس��ابقات قهرمانی باشگاه های کشور موفق شد 
دو بار رکورد ملی پرش طول زنان ایران را که با ۶.۲۶ متر متعلق 
به خودش بود، جابجا کند. او ابتدا رکورد ۶.۳۰ متر و در پرش��ی 
دیگ��ر حدنصاف ۶.4۰ متر را ثبت کرد تا نش��ان دهد در صورت 
حمایت و توجه مس��ئولان می توان��د در عرصه های بین المللی به 
خوبی ظاهر شود و دوومیدانی زنان ایران را صاحب مدال کند.  

هرچند بسیاری از اهالی دوومیدانی حضور در المپیک توکیو را 
حق مبینی می دانس��تند که با غفلت و بی توجهی فدراسیون و از 
طرفی پیگیری افرادی خارج از فدراسیون به فرزانه فصیحی تعلق 
گرفت اما مبینی می گوید از آن موضوع عبور و س��عی کرده روی 

تمریناتش تمرکز کند.   
مبینی در گفت وگو با ایس��نا به رکوردش��کنی خود در قهرمانی 
باش��گاه های کشور اشاره و بیان کرد: تمرینات خیلی خوبی پشت 
س��ر گذاش��تم و رکوردهای بالای ۶.4۰ متر هم داشتم. در لیگ 
اول پرش های خوبم خطا شد و کمی به خاطر اینکه فکرم به هم 
ریخته بود، جای پایم به هم خورد اما در لیگ دوم آرامش روانی 
خودم را حفظ کردم و پرش هایی بدون خطا انجام دادم. توانستم 

در پرش دوم ۶.۳۰ متر را ثبت کنم و رکورد بش��کنم و در پرش 
س��وم هم با ۶.4۰ متر بار دیگر رکورش��کنی کنم. مربی ام بعد از 
این دو پرش به من گفت دیگر دس��ت بکش و تلاش نکن تا لیگ 
بعد که مس��ابقه بدهی. تلاش می کنم تا در مرحله آخر لیگ هم 

رکوردشکنی کنم.  
او به پیشرفت خود در سال های اخیر اشاره کرد و گفت: دو سال 
اس��ت که خیلی جدی ورزش را دنبال می کن��م و اهداف بزرگی 
ب��رای خودم در نظر گرفته ام. خوش��بختانه روز ب��ه روز هم بهتر 
می ش��وم. برنامه هایم را منسجم تر دنبال می کنم، مربی ام جدی تر 
پیگیری می کند و حمایت های فدراس��یون و باشگاه پلیمر خلیج 
فارس خرم آباد هم بیشتر شده است. تمام عوامل دست به دست 

هم داده اند و عملکردم رو به بهبودی می رود. اگر به اردویی خارج 
از کشور بروم  و منسجم تر تمرین کنم، خیلی راحت از مرز ۶.۵۰ 
متر هم رد می شوم و می توانم در مسابقات بین المللی سال آینده 

مقام آور باشم.  
مبینی در پاس��خ به این س��وال که آیا در مورد اردوی خارجی 
با فدراس��یون صحبت کرده است؟ بیان کرد: فدراسیون قول داده 
ک��ه من را بعد از لیگ به اردوی خارجی بفرس��تد تا آنجا تمرین 
کنم. ش��رایط تمرینی من در شهرستان خوب نیست، سرما کمی 
اذی��ت می کند و امکاناتی ندارم که در حد بین المللی و مناس��ب 
ورزشکار حرفه ای باش��د. بنابراین قول داده اند که خارج از کشور 

تمرین کنم.  
او در واکن��ش به اینکه بس��یاری از اهالی دوومیدانی حضور در 
المپیک را حق او می دانس��تند نه فرزانه فصیحی، گفت: به نظرم 
ای��ن موضوع گذش��ته و صحبت کردن در م��وردش فایده ندارد. 
من تلاش ک��ردم از این قضیه عبور کنم و این را بهانه ای نگرفتم 
ک��ه تمرین نکنم و انگیزه ام را از دس��ت بدهم. ناراحت ش��دم اما 
س��عی کردم انگی��زه ام را حفظ و روی تمرینات��م تمرکز کنم که 

خوشبختانه نتیجه اش را هم دیدم و رکوردشکنی کردم.  
مبین��ی در پای��ان گف��ت: از آقای رحمتی مدیر عامل ش��رکت 
پلیمرخلیج فارس که در مس��ابقات مختلف مخصوصا لیگ تیمی 
حرفه ای را تش��کیل داد و از آق��ای مبینی که در وزارت ورزش و 
جوانان حضور دارند و در این راه همراهم هستند، تشکر می کنم.  

رکورددار پرش طول زنان ایران:
 ماجرای المپیک ناراحتم کرد اما بهانه نگرفتم

تعطیلی ادامه دار لیگ برتر، باعث دوری برخی از ملی پوشان از 
شرایط مسابقه شده و این مشکل در دو دیدار آینده تیم ملی هم 

گریبان برخی از شاگردان اسکوچیچ را می گیرد.
به گزارش ایس��نا، تعطیلی ادام��ه دار لیگ برتر به علت حضور در پیش 
فصل لیگ بیست و یکم، باعث کاهش آمادگی بازیکنان ملی پوش شاغل 
در تیم های ایرانی ش��ده اس��ت. اتفاقی که پیش از این دیدار با سوریه و 

عراق هم دست دراگان اسکوچیچ را در پوست گردو قرار دارد.
حتی اسکوچیچ و بازیکنان دعوت شده به تیم ملی هم در مصاحبه های 
خود به تعطیلی مس��ابقات و خارج شدن از اوج آمادگی جسمانی و فنی 
اشاره کردند. سیاوش یزدانی یکی از بازیکنانی بود که درباره دعت به تیم 
ملی با وجود تعطیلی مس��ابقات گفته بود به مدت دو هفته هیچ تمرینی 

را نداشته و استراحت کرده است.
این مش��کل کمابیش در آس��تانه دیدار با ام��ارات و کره جنوبی هم پا 
برجا مانده و س��رمربی تیم ملی همچنان از تعطیلی مس��ابقات باشگاهی 
و در نتیجه خارج ش��دن بازیکنان از ش��رایط مسابقه متضرر خواهد شد. 
به طوری که وحید هاش��میان دستیار اسکوچیچ چندی پیش گفته بود 
اولویت کادرفنی قرار گرفتن بازیکنان در کوران مس��ابقه است تا اینکه با 

برگزاری اردوهای بلند مدت، آن ها را از شرایط بازی خارج کند!
با این اوضاع و احوال، س��رمربی ک��روات تیم ملی همانند بازی با عراق 
و سوریه بیش��ترین تمرکز خود را روی استفاده از لژیونرها می گذارد که 
همگ��ی به علت حضور در لیگ های اروپایی یا حاش��یه خلیج فارس در 
شرایط مس��ابقه قرار دارند و تا فرا رسیدن دیدارهای ملی چندین دیدار 

سنگین و مختلف را انجام داده اند.
در اردوی قبلی تیم ملی ۱۰ بازیکن لیگ برتری حضور داش��تند که از 
این تعداد حداقل چهار نفر در ترکیب اصلی به میدان رفتند و برخی هم 
به مرور در جریان بازی ها به عنوان یارت عویضی به میدان آمدند. سایرین 
ه��م گزینه های بالقوه برای تعویض ش��دن و بازی کردن بودند که برخی 

ادعا کرده بودند از شرایط بازی به دور هستند.
در نتیج��ه وضعیت کنونی که تیم ملی ب��ه دو بخش بازیکنان لژیونر و 
داخلی تقس��یم شده، نه اس��کوچیچ می تواند اردوی بلند مدتی را برگزار 
کند و نه از لژیونرها برای مدت زمان بیش��تری بهره ببرد چرا که در هر 
دو حالت قوانین بین المللی یا محدودیت ها دس��ت و پاگیر سرمربی تیم 

ملی شده اند.
در عی��ن حال، تی��م ملی پانزدهم مه��ر باید با ام��ارات در دوبی و در 
ورزشگاه زعبیل )محل دیدار استقلال و الهلال( دیدار کند که هدایت این 
تیم را س��رمربی سرشناس هلندی یعنی برت فن مارویک بر عهده دارد. 
س��پس تیم ملی به تهران می آید و بیستم مهر میزبان کره جنوبی است 
تا با کسب حداکثر امتیازها به صدرنشینی خود در این گروه ادامه دهد و 

جواز حضور در جام جهانی قطر را به دست آورد.

اسکوچیچ باز هم دست به دامن لژیونرها می شود

توضیحات سرپرست استقلال درباره هزینه های اردوی دوبی

مراغه چیان:

 باید درباره قرارداد »قایدی« شفاف سازی شود
کیوانی: 

غیبت کره جنوبی و ژاپن به سود بانوان تیم ملی ایران است

پیشکسوت باشگاه اس�تقلال گفت: درباره عقد قرارداد 
»مهدی قایدی« با شباب الاهلی امارات و اتفاقاتی که میان 
احمد م�ددی و فرهاد مجیدی در این ب�اره افتاد ابهاماتی 

وجود دارد که باید شفاف سازی شود.
به گزارش ایرنا، »س��عید مراغه چی��ان« در گفت وگو با خبرنگار 
ورزشی ایرنا با اشاره به استعفای احمد مددی از سمت مدیرعاملی 
باش��گاه اس��تقلال، اظهار داش��ت: در اینکه احمد مددی یکی از 
ضعیف ترین مدیران تاریخ باشگاه استقلال بود هیچ شکی نیست 
و در نهای��ت او دیرت��ر از آن چی��زی که باید می رفت از س��مت 

مدیرعاملی استقلال استعفا کرد.
وی افزود: اس��تقلال بدترین روزهای خود را پش��ت سر می گذارد و باید ویز ورزش و جوانان تکلیف این تیم 

را مشخص کنند، چرا که زمان در حال از دست رفتن است.
پیشکسوت استقلال خاطرنشان کرد: فرهاد مجیدی نتایج خوبی با استقلال نگرفت و این موضوع را با آنالیز 

فنی و به عنوان یک پیشکسوت استقلال بر زبان می آورم.
مراغه چیان تصریح کرد: به نظرم باید اتفاقاتی که در اردوی استقلال و در کشور امارات رخ داد بازگو شود. 

پرویز مظلومی گفته است اگر بخواهم حرف بزنم دیگر سنگ روی سنگ بند نمی شود.
وی تاکی��د کرد: درب��اره عقد قرارداد مهدی قایدی با الهلی امارات و اتفاقاتی که میان احمد مددی و فرهاد 
مجیدی در این باره افتاد ابهاماتی وجود دارد که باید شفاف سازی شود. این موضوع کوچکی نیست که بتوان 

از کنار آن به سادگی گذشت و چشم پوشی کرد.
بازیکن اسبق استقلال در پایان گفت: استقلال به یک جریان نو و تازه نیاز دار و باید مدیریت آینده این تیم 
بتوانند بستری را فراهم کنند تا پیشکسوتان که خون دل این تیم را خورده اند در کنار باشگاه بوده و نظرات 

خود را بیان کنند نه اینکه مثل مددی کاری کنند که آنها دوست نداشته باشند از کنار باشگاه عبور کنند.

نای�ب رئیس فدراس�یون تنیس روی می�ز بانوان گفت: 
امی�دوارم بهترین نتیج�ه را رقم بزنیم چرا ک�ه 3 تیم از 

رقبای اصلی ما در این دوره از رقابت ها حضور ندارند.
به گزارش ایلنا؛ فاطمه کیوانی نایب رئیس فدراس��یون تنیس 
روی میز بانوان در گفت و گو با برنامه ایراندخت درباره مسابقات 
قط��ر گفت: ما ۳ اردوی تدارکاتی برگزار کردیم و بازیکنان برای 
حضور در مسابقات قطر و بیست و پنجمین مسابقات آسیا، عازم 
دوحه ش��دند و از فردا مسابقات خود را شروع می کنند. امیدوارم 
بهتری��ن نتیجه را رقم بزنند چرا که ۳ تیم از رقبای اصلی ما در 

این دوره از رقابت ها حضور پیدا نکردند. با این وجود می توانیم جزء 8 تیم برتر آسیا باشیم.
وی با اشاره به اسامی نفرات اعزامی افزود: نفرات اعزامی شامل ندا شهسواری، مهشید صامت، مریم فرعی، 
ش��یما سخایی و ملیکا کرمی به همراه س��رمربی تیم خانم ایرانمنش هستند. حدود ۳ روز هست که در اردو 
تمرین می کنند. تمامی شرایط از جمله ماساژور، روانشناس، بدنساز و یار تمرینی مناسب را برای آنان فراهم 
کردیم. باتوجه به عدم حضور تیم ژاپن و کره جنوبی از شرایط بهتری برخوردار هستیم. همه این ها بستگی 

به این دارد که بچه ها از لحاظ روانی آمادگی خوبی را داشته باشند.
کیوانی آمادگی جس��مانی بازیکنان را اینگونه ارزیابی کرد: بازیکنان مرتب در مسابقات داخل استان خود و 
اردوها حضور داشتند و از شرایط بسیار خوبی برخوردار هستند. با توجه به اینکه رئیس فدراسیون اسپانسرهای 
مالی خوبی را در نظر گرفته بود اصلا دغدغه مالی نداشتیم و بچه ها با خیال راحت از هر جهت آماده هستند 
و بازیکن آسیب دیده هم نداریم. نایب رئیس فدراسیون تنیس روی میز بانوان خاطرنشان کرد: مسابقات از ۶ 
لغایت ۱4 مهر برگزار می ش��ود. رویداد بعدی قهرمانی جهان اس��ت که اگر بچه ها جزء ۱۰ تیم برتر باشند در 
این مس��ابقات هم شرکت خواهند کرد. شرایط انتخاب بازیکنان از طریق سهمیه رنکینگ در قاره ها است که 

چند ماه آینده فکر می کنم در کره جنوبی برگزار خواهد شد.


